

FRANCE LAB MARIE CLAIRE BEAUTY GROUP

Visit us at stand 207

Category: Cosmetics

Type: Brand and product manufacturers



Filiale de Marie-Claire Beauty Group, FRANCE LAB crée et développe des marques et des produits sur mesure, en "Full Service" ou « A la Carte » selon vos besoins (soin, maquillage, parfum, capillaire, parfum d'ambiance...).

En tant qu'experts de la beauté, nous accompagnons nos clients tout au long de la démarche au niveau stratégie, conception, développement, fabrication et lancement. Marketing, Design, R&D, Développement, Achat, Production, Qualité, Réglementaire... portées par l'innovation, nos équipes travaillent ensemble afin de vous livrer des produits différenciant et qualitatifs en accord avec l'ADN de votre marque et les dernières tendances marchés.



Part of Marie Claire Beauty Group, FRANCE LAB is a global partner that creates and builds up tailored beauty brands and products in "Full-service" or "A la carte" according to your needs (skincare, make up, fragrance, haircare, home fragrance...).

As beauty experts, we are able to support our customers from the marketing strategy and concept to the end product delivery and launch. Marketing, Design, R&D, Development, Purchasing, Production, Quality, Regulation... driven by innovation, our teams work together to offer you differentiating and qualitative beauty products according to your brand DNA and the latest market trends.



Adresse: 22-24 rue du Gouverneur Général Éboué ; ISSY-LES-MOULINEAUX ; 92130

Téléphone: +33 (0) 1 87 58 13 00

lclement@france-lab.com